
Fra: hoevens@online.no 
Sendt: lørdag 12. mai 2018 19:36 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Til ungdomsrådet lindås kommune 
 
Hei til ungdomsrådet! Fredag var jeg så heldig å få ta del i salto sitt arrangement i kjeller til kirken. 
Det er et kjempeflott lokale de har til ungdomsarbeid. Ungdommene som var der gjorde inntrykk på 
meg som far, og som klubbarbeider på kraftn. Det som slo meg akkurat denne kvelden var at de har 
et musikkrom/studio som ikke er fullt utstyrt. Lindås /nordhordland har ungdom som kan synge, de 
har også dansere, de har mest sannsylig ungdom som også har evne til å mikse musikk/sang. Som 
innbygger håper jeg at ungdomsrådet kan se på evt midler til dette musikkrommet. De har rom de 
har lokale de har kjøkken de har utrolig mye som bare venter på å bli brukt. Evt. Tildeling av midler 
håper jeg dere går i dialog med ungdomskoordinator/prester i knarvik kirke/saltoledelsen. Budsjett 
må evt lages etter pristilbud fra de som kan dette. Kommunen har sikkert innkjøpsavtale på ting. 
Håper på positivt svar. Fredags kveld gjorde inntrykk.. fantastisk ungdom. Mvh evensen 
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